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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 1 

Farsta bör bli den tredje stadsdelsnämnden som samverkar med El Sistema  

Svar på skrivelse från (V) 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen från 

vänsterpartiet om att Farsta bör bli den tredje stadsdelsnämnden som samverkar med El 

Sistema. 

 

Ärendet 

I en skrivelse till stadsdelsnämnden har vänsterpartiet föreslagit att Farsta bör bli den 

tredje stadsdelsnämnden som samverkar med El Sistema. Partiet ber förvaltningen 

återkomma till nämnden med en redogörelse för hur vi skulle kunna etablera en lokal 

verksamhet inom Farsta stadsdelsområde. 

 

Kommunfullmäktige har uppdragit åt kulturnämnden att under 2013 på försök införa El 

Sistema i Stockholm. Inledningsvis prioriteras stadsdelarna Husby och Bredäng. Hösten 

2014 startar verksamhet i Tensta och Skärholmen. Om projektet visar goda resultat 

kommer El Sistema att startas i hela Stockholm. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-04-12. 

Dnr 1.6-699/2013 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V)  

 

Vänsterpartiet tackar för svaret och kan konstatera att en månad efter att vi lade vår 

skrivelse så beslöt Kulturnämnden den 17 december 2013 att El Sistema – verksamheten 

skulle utvecklas i ytterligare ett område. Nu vet vi att det tredje området blev Tensta och 

det är bra, så inför framtiden får vi arbeta för att Farsta blir det fjärde området. 

 

  


